
Aanvullende Schriftelijke vragen CDA over beschikbaarheid en bereikbaarheid eigen fonds energie 
armoede voor onze inwoners:

Drie weken geleden week stelde het CDA aan u vragen over de nieuwe landelijke regeling en de 
stand van zaken mbt het aantal aanvragen bij ons eigen reservefonds.

Voor de overzichtelijkheid geef ik nog even weer wat we als raad bij de begroting 2023 hebben 
vastgesteld:

In de begroting staat: We wachten de effecten van de rijksmaatregelen af voor inwoners, 
ondernemers, verenigingen en dorpshuizen etc….. en vervolgens:” Wij willen met uw raad afspreken 
dat wanneer er in de tussentijd acute problemen voordoen wij de helpende hand kunnen toesteken” 
(BLZ.5) En u komt daar in de najaarsnota op terug.

In de najaarsnota is voor inwoners slechts gesproken over de energietoeslag (een rijksregeling die de 
gemeente uitvoert).

U heeft wel in de Najaarsnota herhaalt dat u een brede energieknelpunten reserve blijft hanteren die  
voor diverse doelgroepen beschikbaar is.

In de beantwoording van de schriftelijke vragen geeft u aan over het reservefonds in Aa en Hunze:

Het college informeert de raad op korte termijn over de uitwerking van de verschillende regelingen 
die voortkomen uit de aangenomen moties in de begrotingsraad etc…

Wachtend op het antwoord op de eerste schriftelijke vragen over energiearmoede kreeg het CDA 
een verzoek van een mevrouw uit Rolde met energiearmoede. De dame kwam niet in aanmerking 
voor de (landelijke regeling) energietoeslag (net boven de grens). Zij  gaf aan niet terecht te kunnen 
bij Impuls en dan niet te weten waar ze dan terecht kon met haar vragen over de mogelijkheden voor 
ondersteuning bij energiearmoede.

Het CDA heeft daarna contact gehad met Impuls en Attenta en vragen gesteld over de mogelijkheden 
om een beroep te doen op gemeentelijke steunmaatregelen. 

Een van de medewerkers van Impuls die gaat over de energiearmoede geeft aan niet op de hoogte te 
zijn van een eigen regeling van het energie/armoedefonds van Aa en Hunze. Ze geeft wel aan dat er 
inwoners zijn die ze heeft verwezen naar de energietoeslag (loopt via WPDA) en sinds kort ook 
inwoners te helpen met de tijdelijke regeling tot maart 2023 die landelijk is opgezet samen met de 
energiemaatschappijen. Ze kent ook situaties waarbij dit niet voldoende structureel helpt ondanks 
het energieplafond.

De medewerker van Attenta verwees de dame naar Impuls.



De vragen van het CDA hierover zijn dan ook:

1. Waarom weet een Impuls medewerkers niets van het energiearmoede fonds in Aa en 
Hunze?

2. Waarom is er 2 maanden na het aannemen van de nieuwe begroting nog geen vangnet 
regeling voor inwoners beschikbaar terwijl we wel hulp geven aan de dorpshuizen?

3. Hoe kan het dat de samenwerkingspartners van de gemeente die inwoners begeleiden bij 
armoede problematiek niet op de hoogte zijn van de door de raad beschikbaar gestelde 
mogelijkheden voor hulp?

4. Hoe snel kunt u zorgen dat er een energie-armoedefonds ook beschikbaar is voor onze 
inwoners?

Namens de  fractie CDA Aa en Hunze, Sonja Hilgenga

 


